
6/18/22, 2:09 PM ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ເປີດກອງປະຊຸມຮ່ວມກັບ 4 ແຂວງ ປະເມີນຜົນກະທົບຕ່ໍສ່ິງແວດລ້ອມ - thankhao

https://thankhao.com/2021/01/26/18233/ 1/2

ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ເປີດກອງປະຊຸມຮ່ວມກັບ 4 ແຂວງ ປະເມີນຜົນ
ກະທົບຕ່ໍສ່ິງແວດລ້ອມ

ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ກະສິກໍາປ່າໄມ້ ຈໍາກັດ ຮ່ວມກັບກະຊວງຊັບພະຍາກອນທໍາມະຊາດ ແລະ ສ່ິງແວດລ້ອມ ຈັດກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືຂ້ັນແຂວງ

ກ່ຽວກັບການປະເມີນຜົນກະທົບຕ່ໍສ່ິງແວດລ້ອມແບບລະອຽດ ໂຄງການປູກໄມ້ວິກຢູ່ໃນນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ແຂວງວຽງຈັນ, ໄຊສົມບູນ ແລະ

ແຂວງໄຊຍະບູລີ ເພ່ືອເພ່ີມຂີດຄວາມເຂ້ົາໃຈໃຫ້ພະນັກງານນໍາໄປຜັນຂະຫຍາຍໃນທ້ອງຖ່ິນຕົນໃຫ້ສາມາດຂັບເຄ່ືອນວຽກງານປູກໄມ້ປ້ອນໂຮງງານ
ອຸດສາຫະກໍາ.

ກອງປະຊຸມດ່ັງກ່າວຈັດຂ້ຶນວັນທີ 25 ມັງກອນ 2021 ທ່ີໂຮງແຮມເມີກຽວ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໂດຍເປັນປະທານຂອງ ທ່ານ ໄຊຍະເວດ ວິໄຊ

ຫົວໜ້າກົມສ່ິງແວດລ້ອມ ກະຊວງຊັບພະຍາກອນທໍາມະຊາດ ແລະ ສ່ິງແວດລ້ອມ, ມີຮອງເຈ້ົາແຂວງ, ຜູ້ອໍານວຍການ ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ກະສິ
ກໍາປ່າໄມ້ ຈໍາກັດ ພ້ອມດ້ວຍເຈ້ົາໜ້າທ່ີພາກລັດ, ພະນັກງານບໍລິສັດເຂ້ົາຮ່ວມ.

ในภาพอาจจะม ี6 คน, ผูค้นกําลงันั�ง

ບໍລິສັດ ບົວລະພາ ດໍາເນີນທຸລະກິດໃນປະເທດລາວແຕ່ປີ 1989 ດ້ວຍທຶນຈົດທະບຽນທັງໝົດ 33 ລ້ານກວ່າໂດລາສະຫະລັດ, ມາຮອດປັດຈຸບັນ
ລົງທຶນທັງໝົດ 53 ລ້ານກວ່າໂດລາສະຫະລັດ, ມີພະນັກງານທັງໝົດ 170 ຄົນ. ມາຮອດປັດຈຸບັນມີເນ້ືອທ່ີໄມ້ປູກ 4.165 ເຮັກຕາ, ພ້ືນທ່ີປ່າ

ຜະລິດທ່ີຊຸດໂຊມທ່ີສໍາເລັດການສໍາຫຼວດຮ່ວມກັບກະຊວງກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ ມີ 7.317 ເຮັກຕາ, ພ້ືນທ່ີສວນປູກທ່ີໄດ້ຮັບການຢ້ັງຢືນ FSC

1.315 ເຮັກຕາ.

ບໍລິສັດ ພວມກ່ໍສ້າງໂຮງງານຫັຼງທີ 2 ເປັນໂຮງງານຜະລິດໄມ້ອັດ ຈະຜະລິດໃນເດືອນເມສາ 2021 ຄາດວ່ານໍາໃຊ້ແຮງງານ 350 ຄົນ ໂດຍນໍາໃຊ້
ວັດຖຸດິບໃນສວນປູກຂອງບໍລິສັດ 1,3 ແສນແມັດກ້ອນຕ່ໍປີ ເພ່ືອຜະລິດໄມ້ອັດໄດ້ 50 ພັນແມັດກ້ອນຕ່ໍປີ, ໃນນ້ັນ 5% ຂາຍພາຍໃນ ແລະ

95% ສ່ົງໄປຂາຍຕ່າງປະເທດ.

ในภาพอาจจะม ี4 คน, ผูค้นกําลงันั�ง

ທ່ານ ນາງ ສຸໄພວັນ ທ່ຽງຈັນໄຊ ຮອງອໍານວຍການ ບໍລິສັດບົວລະພາ ໄດ້ກ່າວວ່າ: ບໍລິສັດບົວລະພາ ໄດ້ດໍາເນີນກິດຈະການປູກໄມ້ອຸດສາຫະກໍາ

ເພ່ືອມາປຸງແຕ່ງເປັນຜະລິດຕະພັນສໍາເລັດຮູບ ເພ່ືອຂາຍພາຍໃນ ແລະ ສ່ົງອອກໄປຕ່າງປະເທດ ເຊ່ິງໄດ້ດໍາເນີນກິດຈະການຕ່າງໆ ພາຍໃຕ້
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ລະບຽບ – ກົດໝາຍຂອງປະເທດເຮົາກໍານົດອອກຢ່າງເຄ່ັງຄັດ ເພ່ືອນໍາເອົາຜົນປະໂຫຍດມາສູ່ປະຊາຊົນໃນທ້ອງຖ່ິນ, ສ້າງວຽກເຮັດງານທໍາ, ສ້າງ

ເສດຖະກິດໃນຊົນນະບົດ, ສ້າງຜະລິດຕະພັນເພ່ືອຈໍາໜ່າຍໃນສັງຄົມ ແລະ ສ່ົງຂາຍໄປຕ່າງປະເທດ.

ในภาพอาจจะม ี6 คน, ผูค้นกําลงันั�ง

ທ່ານ ຄໍາຊາຍ ສຸວັນທອງ ຮອງຫົວໜ້າພະແນກກະສິກໍາປ່າໄມ້ ແຂວງວຽງຈັນ ໄດ້ກ່າວວ່າ: ການດໍາເນີນກິດຈະການຂອງບໍລິສັດ ໄດ້ມີສ່ວນໃນ

ການຂະຫຍາຍຕົວເສດຖະກິດພາຍໃນແຂວງ ສ້າງວຽກເຮັດງານທໍາໃຫ້ປະຊາຊົນ ເພ່ືອສ້າງຄວາມໝ້ັນໃຈໃຫ້ປະຊາຊົນຍ່ິງຂ້ຶນສະເໜີບໍລິສັດ ເພ່ີມ

ກິດຈະກໍາໃນການສຶກສາຊີວະນາໆພັນ ໃນສວນໄມ້ປູກພາຍຫັຼງການປູກເປັນແຕ່ລະໄລຍະ ໂດຍສະເພາະການເພ່ີມຂ້ຶນ ຫືຼ ຫຸຼດລົງຂອງຊີວະນາໆພັນ
ພາຍໃນສວນ ລວມທັງຜົນໄດ້, ຜົນເສຍ ແລະ ວິທີການແກ້ໄຂໃນແຕ່ລະໄລຍະ ຖ້າເຮັດໄດ້ຈະເປັນຜົນດີໃນການດໍາເນີນກິດຈະການ.

ในภาพอาจจะม ี8 คน

ໃນພິທີຕາງໜ້າການນໍາເມືອງປາກລາຍ ໄດ້ມີຄໍາເຫັນສະເໜີໃຫ້ບໍລິສັດລົງເກັບກໍາລາຍລະອຽດ ສວນປູກໃນພ້ືນທ່ີຕົວຈິງຕ່ືມ ໂດຍສະເພາະເນ້ືອທ່ີ
ປູກແລ້ວ ແລະ ເນ້ືອທ່ີໆຍັງບ່ໍທັນປູກ. ພ້ອມນ້ັນ, ກໍສະເໜີໃຫ້ນໍາເອົາຂ້ໍມູນຕ່າງໆໃນການລົງທຶນປູກໄມ້ວິກລົງເຜີຍແຜ່ໃຫ້ປະຊາຊົນ ເພ່ືອໃຫ້

ປະຊາຊົນໄດ້ມີຂ້ໍມູນ ເພ່ືອສົມທຽບກັບປູກພຶດຊະນິດອ່ືນວ່າມີຜົນກໍາໄລອັນໃດດີກວ່າ ເພາະເຫັນວ່າປະຊາຊົນມີຄວາມສາມາດໃນການລົງທຶນປູກ

ເອງ ຫືຼ ອາດຈະມີສ່ວນຮ່ວມນໍາບໍລິສັດ ຖ້າຫາກຜົນຜະລິດທ່ີອອກມາມີກໍາໄລດີ.

ໃນພິທີໄດ້ມີການຕ້ັງຄໍາຖາມຈາກຂະແໜງການກ່ຽວຂ້ອງໃນ 4 ແຂວງ ແລະ ການໃຫ້ຂ້ໍມູນລະອຽດຈາກບໍລິສັດ ເພ່ືອໃຫ້ມີ ຄວາມເຂ້ົາໃຈເປັນເອ
ກະພາບນໍາໄປຈັດຕ້ັງປະຕິບັດໃຫ້ເກີດດອກອອກຜົນ ເພ່ືອພ້ອມກັນສ້າງເສດຖະກິດໃຫ້ມີຄວາມເຂ້ັມແຂງ.


